
ΘΕΜΑ: Διορισμοί ειρηνοδικών

1. Η θέση που διατυπώνεται στο σχέδιο επιστολής του Σ. Κοσμίδη είναι σωστή. 

Το “δίκαιο” ή μη οποιουδήποτε αιτήματος πρέπει να κρίνεται με βάση τις αποφάσεις που 

έχουν ληφθεί σχετικά και τη νομιμότητα.

2. Συνημμένα εσωκλείεται το σχέδιο της επιστολής με ορισμένες λεκτικές 

αλλαγές.

Αθήνα, 10 Δεκεμβρίου 1999



Προς τον Υπουργό Δικαιοσύνης 

κ. Ευάγγελο Γιαννόπουλο 

Ενταύθα

Από καιρό έχει αποφασισθεί η κατάργηση των Ειρηνοδικείων. Η απόσυρση της 

σχετικής διάταξης στο νομοσχέδιο που ψηφίσθηκε τελικά ως ν. 2721/1999 το καλοκαίρι 

έγινε λόγω νομικών προβλημάτων που σχετίζονται με την ένταξη των Ειρηνοδικών στο 

Δικαστικό Σώμα και δεν οφείλεται σε αλλαγή της απόφασής μας. Σε παρακαλώ να 

προωθήσεις τη ρύθμιση για την κατάργηση των Ειρηνοδικείων, κατά τρόπο που η ένταξη 

των Ειρηνοδικών στο σώμα της πολιτικής δικαιοσύνης να εναρμονίζεται με το 

Σύνταγμα- σύμφωνα και με τις σχετικές επισημάνσεις του Α.Π., που θα κληθεί άλλωστε 

να εφαρμόσει τις διατάξεις- και να συμβάλλει στην εύρυθμη λειτουργία της πολιτικής 

δικαιοσύνης.

Ως τότε δεν πρέπει να διορίζεται κανένας νέος Ειρηνοδίκης και δεν πρέπει να 

παραταθεί η ισχύς του πίνακα επιτυχόντων.

Αθήνα, 10 Δεκεμβρίου 1999
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